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المحدث 2023 / 2022جدول امتحانات منتصف الفصل الدراسي الثاني المؤجلة من العام الجامعي 

Updated MTA Make-up Exams Schedule for the Second Semester 2022 / 2023

DayDateSessions   الامتحانات فترات

ص 11:30  إلى ص 9:30 الساعة من

from 9:30 am to 11:30 am
ظ 2:00  إلى ظ 12:00 الساعة من

from 12:00 pm to 2:00 pm
ع 4:30  إلى ظ 2:30 الساعة من

from 2:30 pm to 4:30 pm
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You are not allowed to postpone the MTA make-up exam. .الامتحان المؤجل لا يؤجل

The MTA exams for the following courses:(GB102, GB102E, AR113 AFL113,  E120, 

EL118, GR118, GR118E, GR111, GR112,  GR131, GT101) will be held between 18/4/2023 

and 20/4/2023 through Online with separate exams

, GB102, GB102E, AR113 AFL113,  EL20, EL118, GR118سسيتم عقد امتحانات المقررات التالية 

GR118E, GR111, GR112,  GR131, GT101 2023/ابريل/20 إلى 2023/ ابريل/18 خلال الفترة ما بين 

في المختبرات بجدول منفصل

:Important notice:ملاحظات هامة

The duration of the exam is decided according to the course and its credits 

not according to the figures mentioned above .i.e the duration could be 1 and 

a half hours or 2 hours.

مدة امتحان المقررتعتمد على طبيعتة وعدد ساعاته المعتمدة، وليس على فترة الامتحان 

.(إما ساعة ونصف أو ساعتين )المعلنة في الجدول أعلاه، فقد تكون مدة الامتحان 

دخول دورة المياه، تكبير خط، لجنة )يرجى من الطلبة الذين لديهم احتياجات خاصة وقت الامتحان 

(.سهى الشربيني. أ)، مراجعة قسم شؤون الطلبة (خاصة، احتياجات طبية، كرسي مريح

Students of special needs or need requirements during the exams are kindly 

requested to meet  Ms Suha Al-Sherbini at the students Affairs Dept. 
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. 2023 / 2022 الجامعي العام من المحوسبة المؤجلة الثاني الدراسي الفصل منتصف امتحانات جدول
Online MTA Make-up Exams Schedule for the Second Semester 2022 / 2023

GR131

GR118

GR118E

EL118

GR111

Courses

GR121

AFL113

GB102

GB102E

AR113

منفصل بجدول المختبرات في الطلبة جلوس وأماكن الامتحانية الفترات أوقات عن لاحقا الإعلان سيتم

The exam times and students' seats allocation will be announced later
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